
From:                                 "Informatiebeheer" <DIV@alphenaandenrijn.nl>
Date:                                 10-02-2020 11:38:50 +01:00
To:                                      "IenA - DIV - Kofaxbodyenbijlage" <kofaxbodyenbijlage@alphenaandenrijn.nl>
Subject:                             FW: Laat uw drinkwater op PFAS analyseren door het Toxicologische 
Laboratorium van de Vrije Universiteit
Attachments:                   EH20-0002-JK-Offerte Analyse PFAS Papendrecht-CdG.pdf, info.vcf

 
Van: Griffie (Gemeente Alphen aan den Rijn) <Griffie@AlphenaandenRijn.nl> 
Verzonden: maandag 10 februari 2020 11:32
Aan: Informatiebeheer <DIV@alphenaandenrijn.nl>
Onderwerp: FW: Laat uw drinkwater op PFAS analyseren door het Toxicologische Laboratorium van de 
Vrije Universiteit
 
 

Van: Ruud Lammers <info@onafhankelijkpapendrecht.nl> 
Verzonden: maandag 10 februari 2020 10:20
Aan: Lammers, R. <ruudlammers08@gmail.com>
Onderwerp: Laat uw drinkwater op PFAS analyseren door het Toxicologische Laboratorium van de Vrije 
Universiteit
 
Geachte leden van de gemeenteraad,

Wij hebben vorig jaar uit eigen financiële middelen een onderzoek laten doen naar PFAS in ons 
drinkwater. Wij gaan dat dit jaar weer doen, zie de offerte in de bijlage. Misschien is het een goed idee 
als de gemeenten in de Provincie Zuid-Holland dat ook gaan doen? Het gaat om het VU Laboratorium 
van Prof. Dr. Jacob de Boer, toonaangevend én onafhankelijk (van het RIVM). Het RIVM "berekent" de 
vervuiling, het Toxicologisch Laboratorium van de Vrije Universiteit "meet" hoeveel PFAS er in het 
drinkwater zitten. Daar zit 'm het verschil in. De meetresultaten komen namelijk NIET overeen met de 
berekeningen (die van aannames aan elkaar hangen)... Als u interesse hebt neem dan (via uw griffie) 
contact op met Jacco Koekkoek. Jacco Koekkoek, 020-5989539 of jacco.koekkoek@vu.nl  
Als u de monsters van het drinkwater in uw eigen gemeente laat nemen en analyseren door het VU 
Laboratorium dan "weet" u hoeveel PFAS erin zit, in plaats van dat je praat over "berekeningen" op 
afstand door het RIVM...

Succes, en hartelijke groet,
Ruud Lammers.

____________

On 26-1-2020 15:33, Ruud Lammers wrote:

Geachte leden van de gemeenteraad,
Veel inwoners zijn al jaren bezorgd over de uitstoot van PFAS die nu bijna overal in 
Nederland in de bodem wordt aangetroffen. Wordt de drinkwatervoorziening in de 
Provincie Zuid-Holland bedreigd door PFAS? In de bijlagen bij dit bericht geleiden wij tevens 
een brief van de directie van Chemours aan u door. PFAS-stoffen zitten in verschillende 
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producten, waaronder smeermiddelen, voedselverpakkings-materialen, blusschuim etc. 
PFAS heeft naast nuttige eigenschappen ook zeer zorgelijke en schadelijke eigenschappen. 
Deze worden niet afgebroken in het milieu, maar stapelen zich op.
Wat kunnen wij doen? Laten wij allemaal nu onze zorgen over deze ontwikkelingen 
uitspreken in de richting van de Provincie Zuid-Holland. Daarnaast pleiten wij ervoor om bij 
bedrijven als Chemours 24 uur per dag, 7 dagen per week controle uit te laten oefenen, 
zodat er veel beter zicht komt op de illegale lozingen, verwerking en dumping van PFAS-
stoffen in ons leefmilieu. Wij roepen u op te voorkomen dat dit soort zeer zorgwekkende 
stoffen in het milieu terecht komen. 
Met vriendelijke groet,

Ruud Lammers.P.S. De film Dark Waters gaat in op deze problematiek. 
https://www.onafhankelijkpapendrecht.nl/2020/01/23/premi%C3%A8re-film-dark-waters/

https://www.onafhankelijkpapendrecht.nl/2020/01/13/geen-gif-in-onze-rivieren/
https://www.onafhankelijkpapendrecht.nl/2019/12/20/de-nederlandse-politiek-is-
eindelijk-om-naar-een-europees-verbod-op-pfas/
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